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Vaška skupnost Brestovica pri Komnu                                                                                       Brestovica pri Komnu,  24.1.2024 

Brestovica pri Komnu 55 

6223 Komen 

 

Zapisnik 07. seje odbora Vaške skupnosti Brestovica pri Komnu 

ki je bila v sredo, 16.1.2024 ob 18,00 v prostorih vaške šole. 

 

Prisotni: Dani Masten, Dušan Rebula, Boštjan Kobal, Stane Švigelj in Marko Filipčič.  

Odsoten: / 

Pri točki AD 2. so bi prisotni tudi predstavniki Majerjev, in sicer Boris Spačal, Klemen Spačal in Tomi Zavadlal. 

 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Ureditev okolice EKO otoka v Majerjih 

3. Ureditev preusmeritve vode za preprečitev poplave v dolenji  

4. Ureditev krožnega prometa pri bencinski črpalki 

5. Ureditev pokopališča 

6. Pregled odprtih in zaprtih točk iz prejšnjih zapisnikov 

7. Razno 

 

Vse obravnavane točke v tem zapisniku, bodo v Februarju 2024 predstavljene županu in ostalim predstavnikom občine ob 

njihovem obisku v Brestovici. 

 

Ad 1. 

Ugotovljena je bila sklepčnost in potrditev dnevnega reda 

 

Ad 2 

Pri tej točki so bili prisotni tudi predstavniki Majerjev in sicer Boris Spačal, Klemen Spačal in Tomi Zavadlal. 

Ustno, pisno in sklikovno sa nam predstavili želje ureditve okolice EKO otoka v Majerjih. 

Zahodna stran EKO otoka je delno prekrita z asfaltom. Na enem delu asfalta so izvajalci, ko so izvajali dela za optiko, asfalt poškodovali, 

zato ga je potrebno odstraniti in ga nadomestiti z novim.  

Na severni strani EKO otoka je neurejena makadamska pot, ki je po vsakem deževju sprana in težko prevozna. Ta del poti uporabljajo tudi 

komunalni delavci, ko vsakotedensko odvažajo smeti. Na tem delu poti je potrebno umestiti kanaleto v dolžini 4 metrov, vodo iz kanalete 

pod in ob robu ceste speljati do ovinka, kjer bi se nato razlila po cesti.  

Okrog EKO otoka je potrebno izvesti asfaltiranje za cca 75m2. 

 

Sklep 2: 

 Pri izvedbi del jih v vaškem odboru soglasno podpiramo. 

 Preko tega zapisnika obveščamo občino Komen o predstavitvi ureditve. 

 V Februarju 2024, ko pričakujemo obisk predstavnikov občine v Brestovici, se bomo dogovorili in obiskali tudi Majerje, kjer jim 

bomo skupaj predstavili željo po ureditvi. 

 

Prikaz ideje ureditve okolice EKO otoka: 
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Ad 3 

Poplave v Brestovici dne 10.11.2023: 

 Zapisano na prejšnjem zapisniku: 

o 10.11.2023 je zahodni del občine Komen prešla močna nevihtna fronta. V kratkem času je na že sicer namočeno zemljo, 

padlo blizu 100 l dežja na m2. Pri tem so na območju, ki se nahaja pod pobočjem hriba, ( Sela na Krasu ) nastale obsežna 

območja deroče meteorne vode, ki je odnašala zemljino, kamenje in pesek. Iz priloženega grafičnega pregleda je 

razvidna smer deroče vode in obseg poplavljenega območja. Podobni dogodki se pojavljajo od lanskoletnega požara 

dalje in urejanja trase kraškega vodovoda v letu 2021. Razrahljana zemljina in požgano površje obilnih padavin ne 

zadržujeta več, zato prihaja do težav in nevarnih situacij.  

o Za sanacijo problema je potrebno: 

▪ Urediti javno pot št. 2870/1 k.o. Brestovica , na njej napraviti odvodne kanale vzdolž poteka ceste in jo 

primerno utrditi. 

▪ Ugotavljamo, da so vse rešetke, ki se nahajajo na občinskem ali državne zamljišču, zamašene in nikoli 

očiščene. 

▪ Zato predlagamo, da se očisti vse rešetke v Brestovici – tukaj ne govorimo samo orešetkah, ki so bile v 

območju letošnjih poplav, ampak o vseh rešetkah na javnih površinah. 

➢ Sklep 3: 

Predlog je, da bi se preusmeritev vode izvedla pred naseljem Brestovica ob dogovoru z lastniki parcel in občino Komen. 

V Februarju 2024, ko pričakujemo obisk predstavnikov občine v Brestovici, se jm bo predstavilo obstoječe stanje in nato se od občine 

pričakuje, da se bodo izvedla dela 

Prikaz smeri toka vode ob polavah v Novembru 2023: 
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Ad 4 

Ureditev krožnega prometa pri bencinski črpalki. 

V zadnjem mesecu so se izvedla dela čiščenja dreves in korenin v okolici zida. 

Predlog je, da bi se obstoječ zid zamenjal s suhozidom. V primeru izdelave suhozida bi se suhozid izvedel ob podpori dveh mentorjev, za 

katere poskrbi občina. Iz strani Brestovice se zagotovi 10 vaščanov, ki bi v dveh sobotah ob podpori mentorjev, sezidali zid. 

 

Sklep 4: 

Soglasno smo se odločili, da se izvede suhozid. 

Predhodno mora občina ureditit dokumentacijo za izvedbo projekta, ter izpeljati količenje meje z lastniki parcel, ki mejijo na obravnavan 

zid 

 

Prikaz obravnavanega mesta: 

 
 

Ad 5 

➢ Ureditev pokopališča: 

o Lijak: 

▪ Odtočna cev je nenehno zamašena, kljub večkratnemu čiščenju 

▪ Odtočno cev je potrebno speljati do ponikovalnice, ki naj se uredi na žegnu na levi strani, kjer je nekoliko nižji 

teren. Jašek ponikovalnice ni potrebno, da je velik, saj se lijak ne uporablja za pranje, ampak le za vodo, ki se 

jo nosi po grobovih za zalivanje. 

o Ostale dala na pokopališču: 

▪ Občini predlagamo, da je potrebno na obrobnem zidu očistiti bršljan, ter zamenjati polomljene korce 

▪ Odstranitev rubide na zadnjem grobu 

▪ Dve cipresi, ki rasteta na desni strani ob zidu, bi bilo potrebno odstraniti, saj sta pričeli odrivati zid. 

▪ Očistiti bršljan ki raste po zidu pokopališča 

▪ Odvečno zamljo, ki se nahaja na pokopališču, naj se raztegne po žegnu, kjer se je teren posedel. 

 

Ad 5 

➢ Ureditev kala v Valah: 

o Prejeli smo pobudo, da bi se uredil kal v Valah. Pobudnik predlaga, da bi dela izveddel v lasni reežiji 

o Od občine se pričakuje da iz postavke urejanja kala, zagotovi finančni del 

 

Ad 6 

Pregled odprtih in zaprtih točk iz prejšnjih zapisnikov. 

➢ Sanacija strehe na vaški šoli: 

o Tole obravnavamo na vsaki seji vaškega odbora 

o Občino smo že večkrat ustno in pisno pozvali, da je sanacijo potrebno urediti čimprej, saj ob vsakem deževju voda 

zamaka šolo 

o V Juniju 2023 so si predstavniki občine z izvajalcem del ogledali mesto zamakanja in dorekli potrebna dela 

o Ugotavljamo, da od takrat ni bilo še odziva 

o Občino bomo ponovno ustno in pisno pozvali, da se sanacija uredi čimprej 

 

  

Izdelava suhozida 
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➢ Odkup zemljišča za pot v Sela: 

o V Maju 2023 smo imeli sestanek s predstavniki občine in potencialnimi prodajalci zemljišča. 

o Dogovorili smo se za odkup in si zemljišče ogledali na terenu 

o Vse strani so se strinjale z odkupom 

o Občina je obljubila, da bo v najkrajšem možnem času posamezno s prodajalci vzpostavila kontakt, izvedla geodetske 

meritve na terenu ter vse nadaljne postopke za odkup 

o Ugotavljamo, da od takrat ni bilo še odziva 

o Občino bomo ponovno ustno in pisno pozvali, da se postopki sprožijo čimprej, kot je bilo dogovorjeno v Maju 2023.  

 

➢ Obnova ceste v Sela na Krasu: 

o Občina je ali bo podala zahtevo na republiko Slovenijo, da se cesta prekategorizira iz občinske v državno, s tem bo nato 

država financirala obnovo ceste 

o Občino prosim, da nam sporoči v kakšni fazi je sprememba kategorizacije 

 

➢ Odkup nogometnega zemljišča: 

o Odkup se je izvedel 

o Izvedlo se je plačilo za odkup parcele 

o Sledi vpis v zemljiško knjigo 

                                          

➢ Cesta v Sela na Krasu: 

o Ob cesti je veliko drvi, ki padajo na cesto in povzročajo zastoje ali škodo na vozilih 

o Občini predlagamo, da pozove vse lastnike zemljišč ob cesti v Sela na Krasu, da požagajo in odstranijo drevesa, ki lahko 

potencialno padejo na cesto 

 

➢ Tabla za v Majerje in Mošce: 

o Zaselek Majerji je označen s tablo Majerji, ob tem pa imajo uradni naslov Vale 

o Zaselek Mošci, ni označen, ob tem ima uradni naslov Brestovica pri Komnu, tabla z oznako Brestovica, pa se nahaja 

nižje: 

▪ Občini predlagamo, da se v obeh zaselkih postavi tabla, kot jo poznamo po drugih naseljih, kjer naj bo: 

• Pod obstoječo tablo Majerji, napisan še uradni naslov s hišnimi številkami, ki se nahajajo v Majerjih 

• V zaselku Mošci, pa da se doda tabla z uradnim naslovom in hišnimi številkami, ki se nahajajo v 

Mošcih 

 

➢ Pregled in ureditev požarnih poti, ki so bila z evropskimi sredstvi obnovljena okoli leta 2012. 

 

➢ Čiščenje okolice igrišča: 

o V dogovoru z Andrej C. 

 

➢ Urediti in pospraviti v vaški šoli: 

o Dogovorili smo se, da bomo uredditev izvedli v soboto, 17.2.2024 

 

AD. 7 

Pod razno ni bilo razprave. 

 

Seja se je zaključila ob 20:30 uri 

 

 

 

 

Tajnik: 

Marko Filipčič 

  


